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PROTOKÓŁ  
 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu Rady Miejskiej               

w Kamieniu Krajeńskim odbytego dnia 20 maja 2021 r. w Urzędzie Miejskim 

w Kamieniu Krajeńskim.  

 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1315, a zakończono o godz. 1445 

 

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu w składzie: 

1) Skaja Sebastian – Przewodniczący Komisji, 
2) Betin Marek, 

3) Lubińska Sabina.  
 

Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli:  

1)  Głomski Wojciech - Burmistrz 
2)  Warylak Kazimierz - Przewodniczący Rady Miejskiej 

3)  Gustyn Piotr – Skarbnik 
4)  Skiba Małgorzata – Dyrektor SPMG Przychodni 

 

 

Otwarcia posiedzenia oraz powitania obecnych dokonał Przewodniczący 

Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu Sebastian Skaja. Następnie 

przedstawił porządek posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia 

 

I. Opiniowanie materiałów na sesję: 

1. Sprawozdanie Samodzielnej Publicznej Miejsko – Gminnej Przychodni               
w Kamieniu Krajeńskim za 2020 rok.  

2. Zmiany w WPF. 
3. Zmiany w budżecie na 2021 r.   
4. Udzielenie wotum zaufania Burmistrzowi Kamienia Krajeńskiego. 

5. Zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminy Kamień Krajeński za 
2020 rok. 

6. Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Kamienia Krajeńskiego za 2020 

rok.  
7. Zasady udzielania dotacji spółkom wodnym, tryb postępowania 

w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania. 
8. Pozostałe projekty uchwał.  

  

II. Inne sprawy organizacyjne 
 

III. Zapytania i wolne wnioski.      
     

Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony powyżej porządek posiedzenia. 
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Ad. I. Opiniowanie materiałów na sesję: 

 
Ad.I.1. Sprawozdanie Samodzielnej Publicznej Miejsko – Gminnej 

Przychodni w Kamieniu Krajeńskim za 2020 rok.  
  

Dyrektor SPMG Przychodni Małgorzata Skiba dokonała szczegółowego 

przedstawienia sprawozdania za 2020 rok. Poinformowała, że zgodnie 

z art. 53 ust. 1 ustawy z dnia 29 września 1994 r. o rachunkowości, roczne 

sprawozdanie finansowe jednostki, podlega zatwierdzeniu przez organ 

zatwierdzający, nie później niż 6 miesięcy od dnia bilansowego. 

 

Radna Sabina Lubińska podziękowała SPMG Przychodni za 
działalność, a w szczególności za skutecznie prowadzoną rehabilitację. 

Jedyna negatywna uwaga dotyczyła braku szafek w szatni dla osób 
uczęszczających na rehabilitacje.  
 

Dyrektor SPMG Małgorzata Skiba poinformowała, że szatnia została 

wyposażona w nowe szafki i obecnie osoby uczęszczające na zabiegi 

rehabilitacyjne mogą przechowywać tam swoje rzeczy. 

 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 3 głosami za. 

 

Ad.I.2. Zmiany w WPF. 
 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn. Przedstawił, co następuje: 
W załączniku Nr 1 do uchwały uaktualnione zostały dane finansowe 

zgodnie z uchwałą zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 
2021r. 

Planowane na rok 2021 dochody i wydatki ujęte w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej wynoszą: 
-dochody ogółem – 35.798.234,69 zł, 

-wydatki ogółem –38.914.565,53zł. 
 

W załączniku Nr 2 Zadanie „Rozwijam się ku przyszłości” w związku            
z COVID-19 wydłużone zostało do 2021r. w celu umożliwienia wykorzystania 
niewydatkowanych środków z 2020r. Środki te zostały wprowadzone do 

budżetu uchwałą Nr XXVI/179/2021 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 
z dnia 25.03.2021r., a obecnie wprowadzone do WPF w kwocie 61.811,52 zł.-
wartość zadania po zwrocie niewykorzystanych środków wynosi 59.599,19 zł. 

Doszło nowe zadanie „Kujawsko-Pomorska Teleopieka”. Środki na 
poszczególne lata kształtują się następująco: 

W 2021r.   3.364,08zł, 
W 2022r.   5.088,16 zł, 
W 2023r.   3.798,16 zł 

 

Brak dyskusji. 
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Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie               

3 głosami za. 

 

Ad.I.3. Zmiany w budżecie na 2021 r.  
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 
Gustyn. Poinformował o zwiększeniach i zmniejszeniach w poszczególnych 
działach, rozdziałach i paragrafach. 
 

Brak dyskusji.  

 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie 3 głosami 

za. 

 
Ad.I.4. Udzielenie wotum zaufania Burmistrzowi Kamienia 
Krajeńskiego. 

 
Przedstawienia raportu o stanie gminy dokonał Burmistrz Kamienia 

Krajeńskiego Wojciech Głomski.  
W raporcie zaprezentowane zostały najważniejsze, aktualne dane                

o sytuacji w gminie Kamień Krajeński, od liczby mieszkańców, przez budżet, 

po realizację uchwał i sprawozdania z realizacji zadań, do których gmina jest 

zobowiązana. 

Obowiązek sporządzenia raportu o stanie gminy wynika z art. 28aa 

ustawy o samorządzie gminnym. Raport obejmuje podsumowanie 

działalności Burmistrza Kamienia Krajeńskiego w roku 2020,                        

w szczególności realizację polityk, programów i strategii, uchwał rady gminy. 

Burmistrz Wojciech Głomski w pierwszej kolejności przedstawił garść 

informacji finansowych. Następnie omówił główne dokumenty strategiczne, 

które realizuje Gmina. Z kolei część analityczna opracowanego raportu 

zawiera szczegółowe informacje nt. zadań realizowanych przez Gminę 

Kamień Krajeński i jej jednostki organizacyjne. 

 
Brak dyskusji. 

 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie 3 głosami 

za. 

 

Ad.I.5. Zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminy Kamień 
Krajeński za 2020 rok. 

 
Przedstawienia sprawozdania finansowego Gminy Kamień Krajeński za 

2020 rok dokonał Skarbnik Piotr Gustyn.  

Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku                    

o samorządzie gminnym, do wyłącznej właściwości rady gminy należy m.in. 

uchwalanie budżetu gminy, rozpatrywanie sprawozdania z wykonania 
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budżetu oraz podejmowanie uchwały w sprawie udzielenia lub nieudzielenia 

absolutorium z tego tytułu. 

Z kolei w myśl art. 270 ust. 4 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku               

o finansach publicznych, organ stanowiący jednostki samorządu 

terytorialnego rozpatruje i zatwierdza sprawozdanie finansowe jednostki 

samorządu terytorialnego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu,                

w terminie do dnia 30 czerwca roku następującego po roku budżetowym. 

 

Brak dyskusji 
 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie 3 głosami 

za. 

 
Ad.I.6. Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Kamienia Krajeńskiego za 
2020 rok.  

 
Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku                   

o samorządzie gminnym, do wyłącznej właściwości rady gminy należy m.in. 

uchwalanie budżetu gminy, rozpatrywanie sprawozdania z wykonania 

budżetu oraz podejmowanie uchwały w sprawie udzielenia lub nieudzielenia 

absolutorium z tego tytułu. 

Z kolei w myśl art. 271 ust. 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku               

o finansach publicznych, nie później niż dnia 30 czerwca roku następującego 

po roku budżetowym, organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego 

podejmuje uchwałę w sprawie absolutorium dla zarządu po zapoznaniu się z: 

1) sprawozdaniem z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego; 

2) sprawozdaniem finansowym; 

3) sprawozdaniem z badania sprawozdania finansowego, o którym mowa            

w art. 268; 

4) opinią regionalnej izby obrachunkowej, o której mowa w art. 270 ust. 2; 

5) informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego; 

6) stanowiskiem komisji rewizyjnej. 

 
Brak dyskusji. 

 
Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie 3 głosami 

za. 

 
Ad.I.7. Zasady udzielania dotacji spółkom wodnym, tryb postępowania 

w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania. 
  

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 
Gustyn. Poinformował, że zgodnie z zapisem art. 7 ust. 1 pkt 1 ustawy 
z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym, zadania własne gminy 

obejmują sprawy m.in. z zakresu ochrony środowiska i przyrody oraz 
gospodarki wodnej. Celem realizacji uchwały jest umożliwienie spółkom 
wodnym uzyskanie dotacji  z budżetu Gminy Kamień Krajeński na realizacje 
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ich działań statutowych z zakresu gospodarki wodnej i pozyskiwania 

środków finansowych na zadania.  
 

Brak dyskusji.  
 
Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 2 głosami za (brak            

S. Lubińskiej). 

 
II. Inne sprawy organizacyjne. 

 

Brak.  

 

III. Zapytania i wolne wnioski.      

 

 Burmistrz Wojciech Głomski przedstawił sprawę dotyczącą budowy 

drogi w miejscowości Jerzmionki. Zapytał radnych o zdanie, czy dać 

powiatowi przyzwolenie na ubieganie się o środki na realizację inwestycji.  

Zaznaczył, że resztę funduszy na budowę drogi miałaby pokryć gmina wraz            

z powiatem po połowie. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak negatywnie odniósł 

się do propozycji. Uważa, że jest to zadanie, które powinien zrealizować 

powiat. 

 

Przewodniczący Komisji Sebastian Skaja stwierdził, że ciągle dokłada 

się do zadań wyznaczonych dla powiatu.  

 

Głosowanie – 2 głosy za przedmiotową inwestycją (brak S. Lubińskiej).  

 

Przewodniczący Komisji Sebastian Skaja zapytał kiedy rusza budowa 

ul. Polnej oraz poprosił o wskazanie przewidywanego czasu oddania ulicy do 

użytku.  

 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że droga jest w trakcie 

projektowania. Jeżeli wszystko przebiegnie prawidłowo to w przyszłym roku 

inwestycja powinna zostać zrealizowana. 

 

Przewodniczący Komisji Sebastian Skaja zwrócił uwagę na brak 

odpisywania na e-maile kierowane do Urzędu. Poprosił chociaż o krótkie 

odpowiedzi na takie wiadomości. Poruszył również sprawę mieszkanki gminy, 

dotyczącą spłaty zadłużenia za wynajem mieszkania socjalnego. Zapytał 

również o amfiteatr nad jeziorem Mochel, a w szczególności jego 

wyposażenie. Zaznaczył, że nie ma tam szafek, blatu ani zlewozmywaka. 

Poruszył również problem składowania nieczystości na wysypisku śmieci 

związane z rekultywacją terenu.   
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Burmistrz Wojciech Głomski poinformował, że amfiteatr posiada 

wyposażenie oraz wszystkie niezbędne przyłącza, a w przyszłości 

zaplanowane jest także dostarczenie gazu ziemnego do obiektu. Nawiązał 

także do uciążliwego transportu nieczystości i zakomunikował, że przyjedzie 

jeszcze około 20 tirów, aby usypać skarpę i ten etap rekultywacji powinien 

zostać zakończony. Zaznaczył, że w tym miejscu zostanie posiana trawa             

i powstanie las. 

 

Przewodniczący Komisji Sebastian Skaja przekazał uwagę swoich 

uczniów odnośnie wymawiania dat na sesji Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim.  

 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Kamień Krajeński, dnia 20 maja 2021 r.  

  

Przewodniczący Komisji                                                                   

/-/ Sebastian Skaja 

 

 

 

 


